



BIML 04 No. 800/JFM-ID

2004.09.20

To: CIML Members

**Subject: Draft Recommendation for Item 5.4 of the 12th International  
Legal Metrology Conference**

Dear Colleagues,

Please find enclosed two copies of the following Draft Recommendation which is to be submitted for direct sanctioning by the Conference in October:

- DR 1 Draft Recommendation *Instruments for measuring the area of leathers.*

This Draft is accompanied by two copies of an information document giving:

- the results of the postal ballot;
- a summary of the comments received and the Secretariat's reaction to these comments.

This Draft and information document are also available as PDF files on the OIML web site at [www.oiml.org](http://www.oiml.org).

Please note that paper copies of this Draft and information document **will not be available** at the meeting in Berlin.

Yours faithfully,

J.F. Magaña,  
*Director, BIML*

Enc.



BIML 04 N° 800/JFM\_ID

2004.09.20

Aux: Membres du CIML

**Objet:     Projet de Recommandation au Point 5.4 de l'ordre du jour de la 12<sup>ème</sup> Conférence  
Internationale de Métrologie Légale**

Chers Collègues,

Je vous prie de bien vouloir trouver ci-joint deux exemplaires du Projet de Recommandation suivant qui doit être présenté pour sanction directe par la Conférence en octobre:

- DR 1   Projet de Recommandation *Instruments pour le mesurage de la surface des cuirs*.

Ce Projet est accompagné de deux exemplaires d'un document d'information donnant:

- les résultats du vote par correspondance;
- un résumé des commentaires reçus et la réaction du Secrétariat à ces commentaires.

Ce Projet et le document d'information sont également disponibles au format PDF sur le site Internet de l'OIML « [www.oiml.org](http://www.oiml.org) ».

Veillez noter que les copies papier de ce Projet et du document d'information **ne seront pas disponibles** sur place à Berlin au moment de la Réunion.

Meilleures salutations,

J.F. Magaña,  
Directeur, BIML

P.J.